



Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 24 oktober 2023

Närvarande:

Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, Marcus Kilander, Agneta Torkelskogh, Emil Andersson, Anna Elf Andersson, Ann Båge, Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt,

§ 1 – Mötets öppnande

Evelina hälsade välkommen till mötet på ÖISgården

§ 2 – Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare

Till detta valdes Emil och Jesper.

§ 4 – Föregående protokoll och justering

Protokollet läggs till handlingarna

§ 5 Frågor för mötet

§ 5.1 Vattenprovtagning

Krav på egenkontrollprogram för vattnet. Vi har skickat in förslag som återsänts för komplettering. Kompletteringen är inskickad av Inger.

§ 5.2 Städning

Malins Städ har utvärderat städningen och anser att vi behöver fyra timmar/vecka för att de ska kunna göra ett bra jobb. Styrelsen anser att vi behöver fyra timmar per vecka och att det är värt kostnaderna. **Styrelsen beslutar att godta offerten från Malins Städ.**

§ 5.3 Belastningsregistret

Det är fortfarande svårt att få överblick över vilka som har lämnat in och är okejad. **Styrelsen beslutar att en person per sektion får behörighet att kontrollera belastningsregistret enligt följande:**

- Gymsektionen: Evelina
- Bordtennissektionen, Skidsektionen och Orienteringssektionen: Peter
- Seniorfotbollen; Marcus
- Innebandy: Alf
- Gruppträningen: Agneta
- Ungdomsfotbollen: Inger

Niklas tar kontakt med berörda för att lösa det praktiska.

§ 5.4 Inköp förening

Marcus har tagit in offerter avseende,

- krit-maskin för 12 000 kr,
- nya avbytarbås 4 á 20 000 kr.

Offerterna skickas till Julia som gör ansökan om litet investeringsbidrag från kommunen (en per punkt).

Jesper har tagit in offert på material för att kunna ha större bordtennis-turneringar (barriärer, domarbord och programvara). Kostnad 22 000 kr. Bidrag har sökts av Julia. **Styrelsen beslutar att låna ut 11 000 kr till bordtennissektionen för inköpet.**

§ 5.5 Dödsfall, särskilda händelser

Rutin för hur vi agerar vid dödsfall eller allvarliga händelser har tagits fram – fastställs vid nästa möte. Var och en läser och kommer med synpunkter.

Handlingsplan för krishändelser har tagits fram. – fastställs vid nästa möte. Var och en läser och kommer med synpunkter.

Rutin för uppvaktning vid bemärkelsedagar eller annat som bör uppmärksammas behöver också tas fram. Ingen åtar sig att skriva ett förslag till detta. Tas upp på nästa möte också.

§ 5.6 Säker väg

Bidrag söks från kommundelsutvecklingen (Lena Claesson) för en säker gång- och cykelväg in till anläggningen. Peter kontaktar Lena. Arbetet påbörjades när vägsamfälligheten genomförde asfalteringen på vägen. Julia kollar med kommunen om bidrag kan sökas för de delar som ännu inte påbörjats.

§ 5.7 AMA

AMA kommer ut till anläggningen under hösten och tittar på vilket arbete de kan bidra med.

§ 5.8 Ledarträff 17/11

Styrelsen uppmanar sektionerna att se till att alla ledare får kännedom om träffen.

§ 5.9 Köpa sig fria

Fråga från föräldrar om att betala istället för att delta vid fixardagar eller kioskansvar. **Styrelsen anser att det inte ska finnas möjlighet att köpa sig fri från åtaganden** som följer av att barnen är aktiva i ÖIS.

§ 5.10 Gamla delen renovering

Vi har ansökt om stort investeringsbidrag avseende utvändigt renovering/fönster och el (inte ventilation) hos kommunen. Beslut fattas i början av december. Emil önskar att tillägg görs avseende uttag i taket för ljus och ljud.

Julia undersöker om det går att ansöka via Leader Västra Småland avseende ventilationen.

§ 5.11 Återkoppling aktiviteter

- Fixardag genomförd – Evelina återkopplar genomförd fix!
- Ordförandeträff – 20 oktober, Emma och Evelina varit på.
- Onlineutbildning Måns Lööv – hur bemöter en barn med osynliga funktionshinder. Inger har gått och rekommenderar fler att gå.

§ 6 Teamen

§ 6.1 Bidrag

Gymmet är beviljat 5000 kr i bidrag för nya inköp. Bidrag är sökt till bordtennis för nya inköp. Ett stort investeringsbidrag är sökt och i december får vi återkoppling från kommunen angående detta. Vi fick ingen Bygdepeng för PT då vi inte ingick i upptagningsområdet. Allmänna arvsfonden efterfrågar återrapportering (2–3 år efter att bygget stod klart). Emma och Julia kollar på detta.

§ 6.2 Ekonomi

Sammanlagt har vi ca 800 000 kr i huvudstyrelsen. I år har föreningen gått plus 400 000 varav 230 000 i huvudstyrelsen. Styrelsen beslutar att pengar sparas. Vi tänker satsa på investeringar och därmed inte betala av på lånet i nuläget. Vi beslutar att låsa en del av pengarna i 3 månader.

Eventuellt behöver banken styrelsens ID-handlingar. Julia återkommer om så blir fallet.

§ 6.3 Fastighet

Claes har följt upp den misstänkta vattenläckan och ingen har hört något mer så vi släpper detta nu.

§ 6.4 Grönyta

Ansvarig Bengt träder ur gruppen, Reine steppar upp men fler personer behövs. Evelina mejlar frågan till våra medlemmar samt sätter upp info på gymmet. Marcus tackar gruppen för denna säsong genom att bjuda på käk och mattcurling.

§ 6.5 Försäljning/sponsring

Pappersförsäljningen är på gång, nytt är samarbete med lottförsäljning. Utlämning 2/12, Evelina och Inger hjälper Agneta. Lottförsäljningen drar i gång nu, sista försäljning i samband med pappersförsäljningen. Viktigt att lämna överblivna lotter till Inger.

§ 7 Information från sektionerna

§ 7.1 Seniorfotboll

Marcus berättar om en säsong som slutade lyckligt. Damerna klarade sitt mål och herrarna gjorde en lyckad höstsäsong. Sammantaget en positiv anda framåt. Lite förändringar kommer att ske på ledarsidan. Den 4/11 är det ÖIS-galan vilket brukar vara en mycket festlig tillställning.

§ 7.2 Gruppträning

Agneta berättar att det är fler som kommer på gruppträningspassen men även att det finns några som kommer, men inte betalar medlemsavgiften. I samband med höstlovet anordnas både spökvandring och filmkväll.

§ 7.3 Bordtennis

Jesper berättar att bordtennisen är igång och att första tävlingen sker i helgen. Man har i år tre ungdomslag och ett seniorlag i seriespel. Jesper tipsar om familjeträning på lördagar kl. 11.

§ 7.4 Orientering

Anna berättar att nattorientering är på gång och att säsongen sen är slut. DM lång i Drefseryd var mycket lyckat med 500 deltagare.

§ 7.5 Ungdomsfotbollen

Inger beskriver en lyckad höst och ett nuläge som är lugnt. De flesta lagen har haft avslutningar. På tjejsidan har man haft ett möte med VISTA för kombinationslaget och ett liknande möte är på gång för killarna.

§ 7.6 Gym

Evelina och Julia berättar att det rullar på fint i gymmet. På höstlovet kommer en PT att guida ungdomar från 11 år och uppåt.

§ 7.7 Innebandy

Emil berättar att man har 10 lag som nu är i gång och tränar för fullt. P14 har ett samarbetslag tillsammans med GAIS.

§7.8 Skidor

Peter berättar att det är dags för ÖIS-loppet på lördag men att det är få anmälda än så länge.

§ 8 Övrigt

- Det fylls på med lag som vill vinterträna i våra lokaler. Mycket roligt att lokalerna används. Julia uppdaterar halltiderna i Excel-filen på Laget.
- Inger bjuder in till ”prova på mattcurling” den 11/11 kl. 14-17.
- Ledarutbildning i framtiden? Vi behöver se över vad som kan vara rimligt att erbjuda våra ledare. Obligatoriska utbildningar/ledarträffat? NPF? Barnledarutbildning RF-SISU? Kan det vara ett alternativt att ha utbildningar i samband med ledarträff, dvs en heldag? Evelina ser över utbud och kommer med förslag framöver.

§ 10 Mötet avslutas

Evelina tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet med en utvärdering av hur styrelsen ansåg att mötet var.

Utvärderingen kan summeras enligt följande:

- Vi gör mycket bra.
- Vi beslutar att hålla oss till dagordningen och bara ta upp akuta saker som inte har kommunicerats med Evelina i god tid innan mötet.
- Viktigt att respektera tiden.
- Helt okej att bubbla vidare efter mötets avslutning, utanför protokollet.

Sekreterare:

Justerare:

Emma Willaredt

Emil Andersson

Jesper Wetterbrandt